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48/2016: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
 
 
ER - 48/2016 VEDTAK: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

49/2016: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møtebok frå møte 03.11.16 vert godkjent. 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
 
 
ER - 49/2016 VEDTAK: 
Møtebok frå møte 03.11.16 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

50/2016: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
 
Stian Lavik refererte frå møte i Utval for levekår (ULK) og om saker som skal behandlast på neste 
møte. 
Kommunen er utpeika som realfagkommune. Stian Lavik refererte frå ei flott samling der skule 
/barnehage tok del. 

Sigurd Knudsen refererte frå møte med ordførar: 
Budsjettet for 2017 er svært stramt. Det vart gjeve signal om at dagsenteret ikkje må stengje i ferien 
og at det bør takast i bruk fleire rom på sjukeheimen. 
At Lindås kommune investerer store summar gjer at det vert store utgifter ved samanslåing. 
 
Trivselskomiteen har i år brukt 56 000. Står att ca 500 000. Kan søkje om midlar til gode føremål. 

 
 
 



ER - 50/2016 VEDTAK: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

51/2016: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
Det låg ikkje føre aktuelle saker. 

 
ER - 51/2016 VEDTAK: 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

52/2016: Framlegg til budsjett 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
03.11.2016 ELDRERÅDET 
 
 
ER - 44/2016 VEDTAK: 
"Eldrerådet peikar på at det trengs fleire sjukeheimsplassar på sjukeheimen, så det må opnast for 
fleire tilsette." 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
Rådmann Ingvild Hjelmtveit orienterte. Orienteringa var i eit sammøte med Råd for menneske med 
nedsett funksjonsevne. 

 
ER - 52/2016 VEDTAK: 
"Budsjettet for 2017 er svært stramt. Det er likevel viktig at dagsenteret ikkje vert stengt i feriar. 
Eldrerådet er uroa over at det ikkje er rom for å ta i bruk dei 4 ledige romma på sjukeheimen. Bør 
bruke midlar frå disposisjonsfondet for å investere i omsorgsteknologi og kvardagsrehabilitering." 

 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 



53/2016: Den kulturelle spaserstokken 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
Det er kome tilsagnsbrev på kr 36 000. Arbeidsgruppa arbeider fram program. Satsar på same 
opplegget som i år. 

 
ER - 53/2016 VEDTAK: 
"Eldrerådet tek orienteringane til vitande." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

54/2016: Reguleringsplan Holme forretningsområde - Offentleg ettersyn og høyring 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 

 
01.12.2016 ELDRERÅDET 
Rådgjevar plansaker Kjersti Møllerup Subba orienterte om planen i eit sammøte med Råd for 
menneske med nedsett funksjonsevne. 

 
ER - 54/2016 VEDTAK: 
"Eldrerådet går inn for at det vert lysregulert gangfelt. Eldrerådet er uroa over at det planlagde 
tiltaket ikkje vert nytta på grunn av kompliserte lange avstandar." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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